
Mianowice, 17.03.2016 

Marcin Jarzmicki 

Radny Rady Gminy Damnica 

Rada 

Gminy Damnica 

WNIOSEK 

Wnosze 0 wvjasnienie braku realizacji ezy tez braku checi uwzglednienia w budiecie Gminy 

Damniea inwestyeji pn. .Budowa swietlicv wiejskiej w Mianowieaeh" w oparciu 0 opraeowanq 

dokumentacje teehnicznq z roku 2012 . Istnieje wiele rnozliwosci pozyskania srodkow finansowyeh 

na to dziatanie, z kt6ryeh dotychezas nie skorzystano bqdi tez nie chciano skorzvstac. 

ezy my, mieszkaricv Mianowic, mamy w dalszym ciagu spodziewac sie wybudowania tego obiektu, 

ezy rnoze prosze odpowiedziec wprost, ze Paristwo nie ehea zreallzowac tej inwestyeji. 

Jesli natomiast wykazujq Paristwo chec wybudowania omawianej swletlicv, prosimy w koricu zaczac 
podejmowac konkretne dziatania w tym eelu. 

Z powaianiem, 

Marcin Jarzmicki 

Do w iadornosci: 

1. W6jt Gminy Damnica 

2. Rada Gminy Damnica 

3. a/a 


